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§ 11
Stockholms stads handlingsplan för minskad spridning 
av mikroplast. Remissvar 
FSK 2019/287

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen.

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.

 

Särskilt uttalande
Lars Bäck m.fl. (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:
 
Vänsterpartiet stödjer en skärpt miljöanpassning av stadens 
verksamheter som kontinuerligt anpassas efter senaste forskning 
och utveckling av material. Kontoret påpekar att föreslagna åtgärder 
kommer att kräva större investeringsutrymme, och det är något som 
Vänsterpartiet kommer ta hänsyn till i vårt förslag till budget.
 
På fastighetsnämnden den 2018-10-16 presenterade 
fastighetskontoret en tjänsteutlåtande (Dnr FSK 2018/366) där ett 
antal planerade och pågående åtgärder redovisades:
 

1. Ta fram en plan för granulatavfallshantering (förvaring, 
vägning och transport). 
 

2. Tester av olika granulattyper: (under sommaren 2018 ersatts 
med granulat på sex av planerna. På dessa planer är nu 
fyllningen 25 mm granulat på en sandbädd. Kontoret provar 
på en annan plan även en ny typ av gräs, så kallat 4:e 
generationens krossgräs, bestående av 20 mm sandifyllnad 
och helt utan granulat. På ytterligare en plan utförs test med 
samma typ, men där med sandifyllnad på 20 mm i 
kombination av 5 mm granulat. Utvärdering av testerna sker 
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efter ett år)
 

3. Kartläggning, som genomförs tillsammans med 
idrottsförvaltningen, kommer att bestå av följande 
delmoment:
 

 Årlig uppföljning av inköp av konstgräs och 
fyllnadsmaterial.

 Säkerställa att ställda miljökrav uppfylls av 
leverantörer samt entreprenörer vid samtliga projekt som 
avser ny och omläggning av konstgräs.

 Registrera information från leverantörer 
om ifyllnadsmaterial vid nyanlagda konstgräsplaner 
(granulattyp, djup och mängder).
 

Vänsterpartiet vill därför vid nästa sammanträde få ett svar på 
följande frågor:
 

1. När kommer planen för granulatavfallshantering att 
presenteras?

2. Vad blev resultatet av testerna?
3. Fungerar den årliga kartläggningen?
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